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Stawiają na promocję regionu przez sport
SERWIS INTERNETOWY ZWIĄZKU WOJEWÓDZTW RP

– W swojej strategii, zdecydowaliśmy się promować województwo poprzez sport – powiedział
Grzegorz  Świercz,  wicemarszałek  województwa  świętokrzyskiego  podczas  spotkania
przedstawicieli  16 urzędów marszałkowskich z minister sportu Joanną Muchą. Tematem
rozmów było omówienie sytuacji sportu powszechnego w Polsce oraz przyszła współpraca
ministerstwa sportu i turystyki oraz jednostek samorządu terytorialnego w zakresie rozwoju
i  promocji  sportu w społecznościach lokalnych. Minister Mucha podkreśliła również jak
ważna jest promocja i rozwój sportu dla każdego województwa. – Musimy uświadomić sobie
różne zależności. Chciałabym, aby spotkania w 16 województwach z lokalnymi środowiskami
sportowymi doprowadziły do uświadomienia lokalnym społecznościom, ile traci region nie
promując sportu powszechnego – mówiła szefowa resortu sportu i turystyki. Witold Roman,
były reprezentant Polski w piłce siatkowej, członek grupy doradczej, podkreślił istotną rolę
wykorzystania  obiektów  sportowych  w  promocji  sportu  powszechnego.  –  Musimy
wykorzystać potencjał istniejących obiektów, tak aby były one pod względem finansowym
dostępne dla klubów. Obecnie ceny wynajmu hal sportowych czy boisk, po godzinie 16.00 są
za wysokie – powiedział Witold Roman. Marcin Drogorób, dyrektor Departamentu Edukacji i
Sportu w województwie kujawsko-pomorskim poruszył z kolei niezwykle istotny problem
fałszywych zwolnień z lekcji WF-u w szkołach: Nie może być tak, że WF jest traktowany “po
macoszemu” zarówno przez uczniów, jak i nauczycieli. Zgadzam się, że musimy położyć
większy nacisk na promocję sportu wśród dzieci i ich rodziców.


